
Společenství Heřmanova 455/45, Praha 7 
 

Forma komunikace v SVJ 
 

 
 Prosím frustrované jedince, aby svou nespokojenost se mnou 
dávali najevo kulturnějším způsobem než ničením poštovní 
schránky (dnes v noci) nebo rozbitím skla ve vchodových dveřích 
(letos v létě). 
 Lepší formou vyjádření nespokojenosti je třeba oslovení ostatních 
nějakým sdělením na nástěnce. Ostatní se tak mohou aspoň dozvědět, 
v čem je problém. Dokonce i anonymní udání na úřad MČ (jako loni 
na jaře) je civilizovanější formou protestu než vandalismus. 
 
   Mně se nechce věřit, že by někdo takhle ničil věci ve střízlivém 
stavu – to by fakt byl „případ pro doc. Chocholouška“. 
   Spíš si myslím, že to byl někdo pod vlivem THC nebo C2H5OH 
případně obojího. To ho uvedlo do psychotického stavu a rozbití 
schránky nebo skla se mu jevilo jako „celkem povedená taškařice“. 
   Já vím, že kuřáci cannabisu jsou dnes pokrokoví (na rozdíl od 
zpátečnických kuřáků tabáku), ale přece jen by to chtělo nějakou 
sebereflexi. Mám za to, že ani pan místostarosta Mirovský (ze Strany 
zelených), který je stoupencem legalizace konopí, by neschvaloval 
vandalismus pod vlivem THC. 
 
 Jinak znovu připomínám, že odvolání stávajícího výboru SVJ a jeho nahrazení jiným není 
velký problém. Dokonce ani není třeba svolávat kvůli tomu schůzi. Stačí, aby se našel 
kandidát na předsedu SVJ, představil svůj výbor a zorganizoval hlasování pomocí lístků. 
Ke zvolení mu stačí 50% všech hlasů. 
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